
Beantwoording vraag met betrekking tot de Beleidsregel Antenne-installaties 
 
In de raadscommissie van 8 februari 2018 is gevraagd waarom er in de beleidsregel Antenne-
installaties geen onderscheid is gemaakt tussen masten voor professionele providers en masten voor 
hobby zendamateurs. Wethouder Van Veelen heeft toen aangegeven deze vraag mee terug te nemen 
en na te gaan of de beleidsregel op dit punt mogelijk nog zou moeten worden aangescherpt. 
 
Hieronder treft u de beantwoording van de vraag door de wethouder aan: 
  
“Er is voor gekozen geen onderscheid te maken tussen masten voor professionele providers en 
masten voor hobby zendamateurs. Dit heeft met name te maken met het feit dat er in beginsel geen 
sprake is van een ruimtelijk relevant onderscheid tussen masten. Beide masten kunnen hoog zijn en 
verdienen om deze reden aandacht. De masten voor providers die een landelijk dekkend systeem 
ontwikkelen en lokale radiozendamateurs kunnen in uitstraling verschillen. De vraag is dan of dit 
verschil ruimtelijk relevant is. Echter, in beide gevallen moeten de masten conform de voorgestelde 
beleidsregel voldoen aan de verschillende ruimtelijke inpassingseisen. Grotere en zwaardere masten 
worden in deze gevallen anders (zwaarder) beoordeeld dan kleinere, lichte masten ten behoeve van 
radiozendamateurs.  
 
Voorts speelt mee dat de lijn is gehanteerd van zo min mogelijk extra regels. Beleid ontwikkelen voor 
zowel professionele als hobbymasten leidt tot meer regelgeving. Dit heeft niet de voorkeur”. 

 


